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V rámci stipendijního pobytu v Egon Schiele Centru jsem měl možnost více se 
zaměřit na konkrétním místo. Před podáním projektu jsem se zkontaktoval s panem 
Ing. Petrem Hudičákem manažerem krumlovského muzea Seidel, jestli by nebylo 
možné se blíže zaměřit na práci s fotografickým materiálem, které má muzeum k 
dispozici. Čili prioritou se pro mě stala práce s archivním materiálem.  
 
Prvotním cílem projektu bylo: 

Během pobytu se pokusit blíže proniknout k, pro mě velice jedinečným osobnostem Josefa 
a Františka Seidlových, ovšem nerad bych se zabýval jejich autobiografií. Pokusil bych 
se zaměřit na systém a způsob práce a samozřejmě na obrovský archiv z něhož by bylo 
možné materiály čerpat. Toto bych mohl nazvat prvním stavebním článkem mého projektu.  
 Z vyzískaných informací sledovat narativní linii, ze které by bylo možné ses-
tavit příběh [užší popis souvislostí], kde by se prolínaly otázky kolem osobností J.a 
F. Seidlových, způsobu práce a charateristické historicko-politické souvislosti té 
doby. Práce s využíváním obrazových metafor a textu. Cílem projektu je, docílit paralel 
pro možné vnímání a nahlížení na historicko-politické souvislosti, kterých jsme ,,MY,, 
jako společnost neustále konfrontováni.
  
Druhou část mého záměru se mi myslím podařilo dostatečně naplnit. Jako výsledek  
pobytu jsem připravil a vydal pod nakladatelstvím Ausdruck Books triologii 
s názvem Chůze. Tato publikace je rozdělena do jakých si tří imaginárních 
částí ,,iluzivní, portrétní a historická část. Každá z těchto částí má svůj 
specifický způsob listování a zacházení je doprovázena úvodním textem a anglick-
ým překladem. Tento text může sloužit jako vstupní kód pro následné čtení kni-
hy. Kniha může být vnímána jako paralela k filmu, či je to její prvotní záměr. 
Vrací se a otevírá témata po nedávné minulosti, jejíchž historie se každým dnem 
píše a přepisuje se kterou nejsme dostatečně srozuměni čili nejsme sto se sní 
vypořádat, spíše nevíme jakým způsobem. Kolektivní paměť, časovost a výpovědní 
hodnota fotografie, otázky kolem Benešových dekretů, otázky vnikající po roce 
1946, to jsou témata, kterými jsem se zabýval při práci na této knize. Místo i 
období v němž se pan Seidl pohyboval a tvořil, my vyšlo doufám že vstříc. 

Tímto bych velice rád poděkoval za možnost zúčastnit se tohoto stipendia. 
Bylo my velkým potěšením. 
 

S pozdravem  
 

Aleš Čermák 
 



dokumentace 








